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Pan
Marek Wojtkowski
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Zwracam sig z uprzejmq pro6b4 w imieniu mieszkaricow

Kazimierza Wielkiego o budowg ulicy Jazowskiej. W chwili obecnej

stan ulicy gruntowej jest katastrofalny a mieszkaf,cy od lat oczekuj4

na t4 inwestycjE.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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